
Skolebestyrelsesmøde den 18. august kl. 17:00– 19:00                     Facilitator: Formand, Referent: Martin 
 
Sted: Personalerummet 

Deltagere:                                                                                                                                            
Forældrerepræsentanter: Marie-Claire Schat Mørdrup, Kjeld Rune Jensen, Mikkel Ulfeldt Hede, Søren Melcher, Michael Schrøder, Rikke Bille, 

Mikkel Korsgaard Vendelboe,  
Afbud:                                        Mikkel Ulfeldt, Søren Melcher, Mikael Bay Hansen, Mick Biehl, Mikkel Vendelboe 
Suppleanter:                            Mikael Bay Hansen, Jesper Melcher, Mick Biehl 
Elevrepræsentanter: Endnu ikke valgt 
Personalerepræsentanter:    Thomas Jensen, Christina Flintholm 
Skoleledelse: Irene Hastrup, Martin Hodel, Martin Gorm Pedersen og Lisbeth Jensen 
 
  

Emne  Hvad skal vi udrette Proces  
(ansvarlig) 

Tid Beslutning 

1. Godkendelse af 
dagsorden 
 

 Godkende IH 17.00 Referatet er godkendt 

2. Konstitution af 
bestyrelsen 

Valg af formand og næstformand. 
 

IH 17.15 Marie Claire blev valgt som ny formand. Rikke Bille 
valgt som ny næstformand. 

3. Årets gang i 
skolebestyrelsen 

Gennemgang af mødekalender   17.30 5/10 Kompetencedag  
16/11 Dialogmøde 
Nytårskur i januar 
Sommerafslutning  

4. Status ansættelse 
ny skoleleder 
 

   17.40 Der er blevet afholdt 1 samtale. Der er 2 samtale med 
to kandidater tirsdag den 23/8 



5. Planlægning af året 
+ diverse 

 
 

Beslutte emner til årsplanen. Ideer 
til emner blev drøftet på møde før 
sommerferien:  
 
 
 
Opfølgning på 
temaer/indsatsområder: 

- Princip for digitale medier 

(Marie Claire er tovholder) 

- Princip for bevægelse 

(Jesper er tovholder) 

- Princip for 

skolehjemsamarbejde 

  17:50 Udover de nævnte punkter: 
Fokus på mellemformer Der er inviteret til møde 
mellem de 3 skoler, der skal starte næste år med 
mellemformer.  
 
Fokus på trivsel på mellemtrin og udskolingen. 
 
Lave princip for den nye meddelelsesbog. (Rikke er 
tovholder) 
 
Kontaktforældrenes rolle. Genbesøg princip. (Evt. 
møde med skolebestyrelsen) 
Dette bliver punkt til næste bestyrelsesmøde. 

6. Lærernes dag Planlægge evt. aktivitet i 
forbindelse med ”Lærernes dag” 5. 
oktober (international dag) og/eller 
personalemorgenmad 

 18.30 Der er enighed om at dagen skal markeres. 
Skolebestyrelsen arrangerer morgenmad til lærerne 
og kage til pædagogerne om eftermiddagen. Der 
nedsættes et lille udvalg. 

7. Nyt, Meddelelser Formand/SB:  
Ledelsen:  
 

 18.45 Formanden: Er der en der vil tage af sted til Nyborg 
den 11-12 november til skole og forældres årsmøde.  
Det handler meget om den mere frihed, som 
skolebestyrelserne har fået.   
 
Ledelsen: Vi har fået en modtagerklasse for Ukrainske 
børn. Vi har 10 børn. Planen er at der kommer ca. 15. 
Planen er, at de skal udsluses indenfor 2 år. Nogen er 
allerede udsluses i Idræt og HDS.  
 
Den nye HDS bygningenen på Berringsvej og 
ungemiljøet i kælderen er nu færdige og der kommer 
indvielser af begge snart.  
 



På budgettet er der nu taget de varslet 1,5 procent. 
Ca 750.000 kr for skolen og ca. 150.000 fra SFO´en.  
 
Lærerne: Christina har været til fælles TR. Der er stor 
bekymring i FLF om at det kan komme til at koste 
stillinger, når de nye budgetforslag kommer, da 
kommunen skal spare mange penge. Sammen 
bekymring har pædagogernes fagforening BUPL.   

8. Høringssvar  Nye skoledistrikter    På mandag kommer skoledistrikterne på den politiske 
dagsorden. Der er for mange der søger skolen på 
Cours vej og derfor er der ikke plads til alle børn, der 
bor i distriktet og derfor vil politikerne lave 
skoledistrikterne om. Der bliver en kort frist for 
høringssvar (12 september). Onsdag den 24. august 
kan politikernes valg af kommende skoledistrikter ses 
i referatet fra undervisningsudvalgets mød. Vi håber 
Søren i samarbejde med et par andre fra 
skolebestyrelsen, vil lave høringssvar på dette. 

9. Høringssvar Nyt plejehjem Søndervang   Der skal bygges nye plejeboliger på 
forsyningsgrunden. Det bliver i 5 etager og der vil i de 
næste par år komme en forøgelse af tung transport 
omkring skolen. Vi er blevet opfordret til at lave et 
høringssvar, om hvordan vi Det kommer til at påvirke 
os. Vi har frist med høringssvar den 7. september. 
Lisbeth er tovholder på høringssvaret, sammen med 
Hanne den administrative leder. Der laves et udkast, 
som sendes til skolebestyrelsen.  

10.  Næste møde 
 

Tirsdag d. 20. september 2022 fra 
17-19 

   Vi skal besøge HDS bygning og ungemiljøet næste 
gang. 

11.  Under stregen   
 

  

  


